
Referat af møde vedr. cykelsti med lys langs ’Den glemte vej’, og bro over åen, den 
7. maj 2019 på Lokalcenter Kildevang. 

 

I mødet deltog repræsentanter fra FU: Anette Poulsen, Jens Thomsen og Finn 
Larsen. Tilstede var også formanden for ’Arbejdsgruppen for grønne områder og 
stier’, Jørgen Brandt Andersen, samt repræsentanter for ejerforeningerne på 
Gyldenkronesvej og Bedervejs lige numre. 

 

Ejerforeningen Bedervej 7-29+85 blev repræsenteret af formand Hanne Møller, 
sekretær Jytte Weihrauch samt Lene Daubjerg og Jan Refsing. På forhånd var der 
afholdt afstemning i ejerforeningen ved et ekstraordinært møde, hvor der var           
2 stemmer for, og 7 stemmer imod en asfalteret cykelsti med gadelygter svarende 
til dén, der findes ud for Bedervejs lige numre. Ikke repræsenteret var Bedervej nr. 
7, 11, 27 og 29.  

 

Af hensyn til områdets nærrekreative grønne arealer og biodiversiteten, prioriterer 
vi det højt, at der ikke fjernes krat og levende hegn. Da vi anser det for urealistisk at 
håbe på, at vi kan fravælge ændringer på vores bestående sti, så var det forslag, som 
repræsentanterne for vores ejerforening - samt de øvrige ejerforeninger – bedst 
kunne tilslutte sig en 2-2½m bred cykelsti med grus-lignende belægning svarende 
til belægningen på Langballevej og Langballevænget, som IKKE er forhøjet i forhold 
til omgivelserne, snarere forsænket, og med hastighedsdæmpning. Desuden anser 
vi det for meget væsentligt, at evt. belysning bliver så lidt generende som muligt, 
dvs. placeres så lavt som muligt og i respektfuld afstand fra boligerne. 

 

Dette referat sendes til vores ejerforenings medlemmer og til FU.                               
FU indsamler disse tilkendegivelser fra de berørte ejerforeninger og sammenfatter 
derefter en indstilling til kommunen. 

 

På bestyrelsens vegne, Jytte Weihrauch, sekretær. 

 


